
 
 

Nieuwsbrief Wijkraad Fûgellân 

  
Beste bewoners van It Fûgellân,  
 
Gaarne willen we als bestuur van de wijkraad u met deze nieuwsbrief een update geven over 
de actuele zaken die op dit moment in de wijk lopen.  
 
Speeltuinenbeleid. 
 
De wijkraad heeft ook als opdracht het nieuwe speeltuinenbeleid van de gemeente uit te 
voeren. Dit houdt meerendeels in wanneer er sprake is van uitbreiding of vernieuwing, dat 
de wijkraad hiervoor zorg gaat dragen. Onderhoud/plaatsing en reperaties zijn de 
verantwoordelijkheid van de gemeente. Om deze beleid goed te kunnen uitvoeren zijn we 
op zoek naar een paar mensen uit de wijk die graag zouden willen meewerken. De taken zijn 
o.a. inventarisatie van de bestaande speeltuinen, kijken wat verbeterd kan worden, zoeken 
van nieuwe mogelijkheden in de bestaande speeltuintjes (uitbreiding of vernieuwing) etc. Dit 
allemaal in samenspraak en samenwerking met de wijkraad. Bent u geïnteresseerd dan kunt 
u altijd contact met ons opnemen.  
 
Ledenvergadering 2022. 
 
Eind augustus of midden september zouden we graag een ledenvergadering gaan beleggen. 
Hiervoor hebben wij meerdere locaties op het oog. De ledenvergadering is toegankelijk voor 
iedere bewoner van It Fûgellân, tevens zal een afvaardiging van de gemeenteraad aanwezig 
zijn. De datum en plaats zullen later nog bekend worden gemaakt door middel van een 
nieuwbrief die medio augustus zal uitkomen.  
 
Riolering en aanpak straten. 
 
De gemeente zal de komende jaren in It Fûgellân de riolering en afvoer van regenwater in 
stappen gaan aanpakken, hierbij wordt ook direct de straten aangepakt en opnieuw 
ingericht. De eerste straten waarbij dit zal gebeuren zijn de IJsvogel, Ljurk en de Skries. Deze 
straten worden volgens de huidige planning nog dit jaar aangepakt. De gemeente zal 
hierover nog een informatieavond voor de betreffende straten in de wijk gaan houden. 
Hierover zal de gemeente tijdig naar de bewoners communiceren. 
 



Bastion. 
 
Waarschijnlijk heeft u al gemerkt, dat de werkzaamheden bij het Bastion ten noordoosten 
van de wijk hervat zijn. Op dit moment word een gedeelte van de Súd Ie uitgebaggerd, 
daarna wordt er nog een laag op het bastion aangebracht. Zodra deze werkzaamheden 
afgerond zijn worden in de komende maanden de laatste werkzaamheden afgerond zoals 
het inzaaien van het Bastion. Ook de werkzaamheden aan het pad naar het Bastion heeft 
niet stil gelegen, fase 1 is intussen uitgevoerd, de snoeiwerkzaamheden om het beginpunt 
klaar te maken voor de aanleg van het pad. Fase 2 zou, als alles mee zit, kunnen beginnen in 
juni/juli van dit jaar. Dit is dan het aanleg van het pad door een extern bedrijf en de 
aankleding daarvan. Er is goed gekeken naar een paar belangrijke punten zoals de 
toegankelijkheid van mindervaliden en een veilige oversteek van de 60 km weg naar het 
bastion. 
 
Warmtetransitie. 
 
Gemeente Noardeast-Fryslân wordt in de toekomst aardgasvrij. Dat betekent dat woningen 
en andere gebouwen niet meer met aardgas worden verwarmd, maar op een duurzame 
manier. Dit past in het landelijk beleid (onder andere het Klimaatakkoord) om te zorgen voor 
minder uitstoot van het broeikasgas CO2 en klimaatverandering tegen te gaan. Daarnaast 
stopt de aardgasproductie in Groningen om aardbevingen tegen te gaan. Ook wil de 
Nederlandse overheid minder afhankelijk zijn van aardgas vanuit het buitenland. Deze 
overstap naar een aardgasvrije manier van verwarmen noemen we de warmtetransitie. 
Heeft u hierover ideeën of wilt u meedenken naar de mogelijkheden hiervoor, laat het dan 
gerust weten. 
 
Uw opmerkingen en ideeën zijn altijd welkom, deze kunt u altijd doorgeven via het formulier 
op de website www.wijkfugellan.nl en dan te klikken op “bericht ons”. Natuurlijk mag u ons 
ook zo aanspreken.  
 
Ook kunt u ons bereiken via Facebook. 
 
Beschikt u niet over internet of schrijft u liever ideeën op papier dan mag u ook altijd uw 
idee insturen naar : R. Hoekstra, De Wylster 23, 9101 XZ  Dokkum.  
 
Alvast hartelijk bedankt! 
 
 

 

http://www.wijkfugellan.nl/

